
聖地牙哥北郡中文學校 老師：

二零二三年十一月十一日 班級：

第十一週 學校聯絡事項

1、 11/12週日1 ~ 4:50 pm學分班文化課在文教中心上課。地址：9888 Carroll Centre Rd STE 122。請勿

跑錯上課地點。

2、 第二學期學校新年慶祝活動及學藝比賽仍需家長幫忙,請家長上網填寫第二學期執勤表。

3、 九月份季刊已出版。內容豐富並有班級學生作品，歡迎家長上網瀏覽。

4、 本週學校活動：

● 團體卡拉OK歌唱比賽報名即日起開始至12/17/2023：以班級為單位報名，請至學校網頁查看比

賽辦法https://northcountychineseschool.org/recent-posts/ &報名表。

● 9:30 am @Office # 703 PTA新年園遊會準備會議：班爸/媽提供園遊攤位取向 - 遊戲或美食。基

於攤位平衡原則，某一類攤位若有過多班級選擇，以抽籤方式最終定位攤位取向。倘若違背班

級的本意，請見諒。

● 10:30 am @Office # 703高登眼科講座:如何保護你孩子的視力講座。

5、 近期學校活動: （參考學校全年行事曆）

● 11月18日 10:30 am華語文學習中心成果展，歡迎參觀。地點：Learning Center
2024冬季成人班(預計一月中開學)招生中，意者請填表。

● 11月18日及11月25日感恩節放假。

● 12月2日恢復上課。

● 12月2日 TCML提供免費華語文快篩測試給部分學分班學生參加，讓學生瞭解自己的中文程

度。詳情請洽各班老師，測試說明請參考 https://tocfl.edu.tw/index.php/test/screening/list/1。
● 年刊封面徵稿中！徵稿辦法點選報名表。

6、 家長會事項

● PTA：執勤家長填寫第一學期至2023年12月16日家長志工服務表。第二學期 2024年1月6
日至5月11日家長志工服務表。

7、 社區活動：

● 11月11日 2:35 ~ 4:30 pm在UCSD 世界首映

會！中國館同步售票中，票價 $12 購票點此。

● 11月2 ~ 11月12日聖地牙哥亞洲電影節:參展電

影及購票請至官網。
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San Diego North County Chinese School Teacher:

Weekly Bulletin: 11/11/2023 Class:

Week 11: Weekly Bulletin

1. 11/12, Sunday 1:00 ~ 4:50 pm Credit Classes are in session @Learning Center. Address: 9888 Carroll Centre Rd

STE 122. Be aware of the location change.

2. The second semester volunteer form is online. We still need volunteers for the Chinese New Year Carnival and

Contests. Please sign up to support the school event. .

3. SDCCA September Newsletter is available to view at the school website.

4. This week’s activities:

● Group karaoke singing contest registration started now; the deadline to participate is 12/17/2023.

Contest Rules (https://northcountychineseschool.org/recent-posts/) & Registration Form. All classes are

welcome to register..

● 9:30am @Office #703 PTA Chinese New Year preparation meeting: Room parents provide booth type - game

or food. To maintain the booths of equilibrium, the final decision of booth type will be made via lottery for these

most favorable booths. Greatly appreciate parents’ understanding and support of the PTA.

● 10:30am @Office #703 Guest speaker Seminar : How to protect your child’s eyes

5. Upcoming Events:

● 11/18 10:30am TCML (Taiwan Center for Mandarin Learning) Open House, everyone is welcome.

Open House location: @Learning Center

2024 Winter Adult Mandarin Class is forming now, please fill out the interest form.

● 11/18 & 11/25 Thanksgiving Break! No school.

● 12/2 school resumes.

● 12/2 TCML offers a free Speedy Screening of Chinese language to some credit class students, more info

about this test can be found https://tocfl.edu.tw/index.php/test/screening/list/1. Please check with your teacher

for details.

● Yearbook Cover Design Contest registration has started. Click the link to know more.

6. PTA announcement :

● Please sign up for the available shift through December 2023. The second semester 1/6/2024 - 5/11/2024 sign

up sheet is available.

7. SD Community Events

● 11/11 2:35 ~ 4:30 pm at UCSD Price Center Theater,

The House of China co-presents the Taiwan Showcase,

Ticket $12 Ticket purchase detail.

● 11/2 ~ 11/12 San Diego Asian Film Festival: With 160+

films spanning a multiverse of voices, genres,

countries, and moods, there’s a film for everyone at this

year’s SDAFF.
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